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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 04, 2019 

Datum overleg: 01-07-2019 aanvang 20.00 uur 
Genodigde: Marc van Dalen (MD), Bas Gorissen (BG), Ingrid Starmans (IS), Dorus van 

Rooij (DR), Ilse Janssen (IJ), Pim Hoevenaars , Silvia Maas (SM) 

Afgemeld: Hugo Coolen (HC), Rolf van de Ligt (RL), Joyce de Graaff (JG), Dave Groenen 

(DG) 

 

Agenda:  

1. Welkom  

2. Notulen vorige vergadering 

3. Voorstelrondje Silvia Maas en Pim Hoevenaars 

4. Punten uit de actielijst 

5. Ingekomen stukken  

6. Sociaal klimaat  

7. Verkeer 

8. Bestemmingsplan 

9. Woonomgeving 

10. Rondvraag en sluiting 

 

 

 

1. Welkom, Bas zit deze vergadering voor, Marc notulist.  

2. Notulen 02 zijn nog niet gereed (Bas), notulen 03 zijn goedgekeurd. 

3. Silvia Maas stelt zich voor, ze woont nu een tijdje in de wijk en wil graag wat doen in  

de wijk. We verwelkomen haar als nieuw bestuurslid.  De komende tijd gaan we 

kijken welke taken ze kan gaan doen binnen het bestuur. 

Pim Hoevenaars stelt zich voor als de wijkagent van de Brabander. Hij licht toe wat 

zijn taken en doelen zijn. Indien nodig schuift hij op uitnodiging aan bij een 

vergadering. 

Overlast in de wijk is beperkt, weinig tot geen meldingen alleen over jongeren in 

speeltuin Haviklaan. 

Pim uitnodigen voor de Buurt-BBQ (actie MD) 

4. punten uit de actielijst 

 

Doorgenomen en bijgewerkt. 

 

5. Ingekomen stukken.  

- Mail Guido van Dijck 

 Guido wil graag in gesprek met de wijkraad om te horen hoe de 

wijkraad een supermarkt ziet in de wijk. DR stuurt Guido een mail met 

de toelichting dat er in de wijk geen plek is voor een supermarkt, maar 

een supermarkt in de buurt zou wel positief zijn voor de wijk. 

- Mail Bewonersavond ‘ontsluiting Laagheide’ 

 Door een extern bureau is onderzocht of de ontsluiting voldoende is. 

Uitkomst is dat het ruim binnen de norm valt. 
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 Overloonseweg wordt gereconstueerd, kan nog wel 2 jaar duren 

voordat men hieraan start met de uitvoering. 

 Middenberm Nieuwe Overloonseweg t.p.v. Buitenweg wordt 

doorgetrokken (eerst tijdelijk) In-uitrijden Buitenweg richting 

laagheide wordt dan mogelijk, Inruijden vanaf de rotonde en uitrijden 

richting Overloon. 

 Inrijden Overloonseweg bij Struikheide wordt weer opengesteld. 

- Mail Joyce: Geheimhoudingsovereenkomst, privacyverklaring en 

akkoordprivacyverklaring 

 Stukken worden akkoord bevonden, volgende vergadering worden deze 

getekend en gepubliceerd 

- Mail Ingrid, nav Cluster 4, 10 mei 

 In het najaar start men met de bouw de projectwoningen in cluster IV 

 Er is een uitgangspunten notitie gemaakt over de 

langzaamverkeersroutes in geheel Venray. Hierin komt ook de 

brabander in voor. De vraag is nu, wanneer wordt de wijkraad hierbij 

betrokkken? IS houdt de vinger aan de pols en ons op de hoogte. 

 Het pad in Cluster IV naar Korte Broekweg 1 is nodig voor de 

bereikbaarheid van de trafo. 

 Er is een 1
e
 onderzoek gestart naar de mogelijkheid voor het realiseren 

van een zonnepark op de voormalige stortplaats Venraysbroek. 

Eerste zoekplaats voor zonneparken zijn daken, 2
e
 zijn terreinen die 

geen functie hebben zoals voormalige stortplaatsen. 

- Mail Glasweb, resultaten campagne 

 Het percentage aanmeldingen in de wijk is gestegen van 19% naar 

24,8%, helaas is er voor de wijkcentrale nog niet voldoende dit is van 

15,8% naar 17,6% gegaan. 

Men vindt het wel een dusdanige stijging dat men de deadline 

nogmaals oprekken naar 31 oktober 2019 

- Verantwoording Leefbaarheidssubsidie 2018 

 Deze is ingediend bij de gemeente 

 

6. Sociaal klimaat.  

 Organisatie 6-kamp en buurt BBQ loopt voorspoedig. 

o Sponsoring zou leuk zijn, Boels en Plus sponsoren met korting. 

o SM heeft mogelijk ideeën om sponsoring te realiseren. (volgende editie) 

o Subsidie vanuit de gemeente niet mogelijk, moet vrij toegankelijk evenement 

zijn. 

 

7. Verkeer. 

 Rotonde Beekweg Overloonseweg gaat 12 juli open voor alle verkeer 

 

8. Bestemmingsplan:  

 Er is een discussie over de rooilijn van de nieuwbouw woningen Buizerdlaan, dit is 

zover afgehandeld dat de rooilijn naar achter gaat. 

 

9. Woonomgeving:  

-- 
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10. Rondvraag/overige:  

 IS: Vraag of de wijkraad wil deelnemen aan de WijOntwikkelenDag van de gemeente 

op 2 september 

 SM: Mogelijkheid tot het organiseren van een Garage Sale in de wijk?  

o Navraag doen bij Antoniusveld hoe men dat daar heeft geregeld. 

 BG: Is er een mogelijkheid om in de wijk preventief iets te doen tegen de EPR? 

 

 

Vergaderplanning 2019, aanvang 20:00 (datum, locatie) 

 

7 januari 2019   Dorus, Boomvalk 43 

11 maart 2019  Rolf, Laagheidehof 7 

6 mei 2019   Ilse, Sperwerstraat 23 

1 juli 2019  Marc, Buizerdlaan 2 

2 september 2019 Joyce, Sperwerstraat 24 

4 november 2019 Bas, Boomvalk 1 
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Actielijst: 

Nr Omschrijving Actie houder Status 

1 Hondenuitlaatterrein 

Plan is geschreven door Hugo, voorkeurslocatie aan 

de Tureluur t.o. nr 74.  Richting gemeente de vraag 

wat de mogelijkheden en middelen zijn. 

Naar Ron Berben, nog geen reactie. Ingrid gaat 

erachteraan. 

Mail was reeds verstuurd. Geen locatie in de wijk 

om te realiseren. 

Hugo/Ingrid Afgehandeld 

2 Notulen op site zetten  Marc Permanent 

4 2
e
 Publicatiebord: 

Er is overeenstemming over vorm en locatie. Bord 

mag zonder vergunning geplaatst worden. 

1
e
 offerte is te duur, technisch verder uitwerken 

 

Marc In uitvoering 

5 Halloween optocht 2019 voor te bereiden 

In oktober 

Bas Werkgroep sociaal 

klimaat gaat 

kijken of dit lukt 

6 Wat moeten we met de AVG 

- Geheimhoudingsverklaring is gereed 

- Privacyverklaring is opgesteld. 

- Accoordverklaring AVG opgesteld. 

Joyce Wordt uitgewerkt 

7 - Doorsturen stukken WRO Hugo Permanent 

11 Als Schapen geweest zijn staan er nog allerlei hoge 

planten die de schapen niet lusten. Is het mogelijk 

die af te maaien. 

Er wordt na de 2
e
 begrazingsronde gemaaid.  

Ingrid vraagt na waarom dan, DR geeft aan dat in 

het voorjaar wenselijker zou zijn. 

Dave/Ingrid Navragen bij John 

Gommans 

15 Nadenken over  invulling 

bestuursfuncties/commissies 

Allen Open 

16 Notulen maken van vergadering 02 (maart 2019) Bas Open 

 

 

 


